



Date 11/8/2024

تاريخ 2024/08/11م

<p>Disclosure of Approval of unaudited financial statements for the Six months ended June 30,2024</p> <p>The Board of Directors of Salah Mills Co. SAOG, advises the Financial Services Authority the Muscat Securitas Market and the investors' Community that it has been resolved the followings resolutions at the meeting of the Board of Directors on 11/8/2024:-</p> <p>The Board approved the unaudited financial statements of the Company for the Second quarter of 2024 the financial will be uploaded on MSX website.</p> <p>Best regards.</p>	<p>الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة بإعتماد البيانات المالية غير المدققة للستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2024</p> <p>يسر مجلس إدارة شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع أن يحيط علما كلا من هنية الخدمات المالية وبورصة مسقط وعامة المستثمرين بأنه تم خلال إجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 2024/8/11م إتخاذ القرارات التالية :-</p> <p>وافق المجلس على إعتماد البيانات المالية غير المدققة للربع الثاني من عام 2024م , وسوف يتم تحميلها في موقع بورصة مسقط .</p> <p>وتفضلو بقبول فائق الاحترام...</p>
---	--

ALI TALIB ALI ALRAWAS
Board Secretary

علي بن طالب علي الرواس
أمين السر

